
Protokoll Fotö Öråd 2023-11-14  
  
 
§1. Ordföranden önskar alla välkomna till kvällens möte.  
  
Närvarande: Johan S, Bengt E, Elisabet A, Claes H, Melker L, Bengt O, Anders L, Bert C 
(delvis), Christian G, Bosse J och Ulrika K, Annelie W. 
  
§2. Val av sekreterare, Bosse J. Justeringsmän, Claes H och Johan S.  
  
Agendan godkändes och under övriga frågor togs upp följande rubriker:   
  

● Parkens sandlåda, Staket 
● Ussholmen  

§3 
Robertho Settergren KD var gäst:  På förekommen anledning att det föds för få barn i 
Öckerö Kommun och på Fotö förhörde sig Robertho om idéer för att öka antal barn. 
Barnafödandet har gått ner med ca 50 % de sista 10 åren. Detta kommer att påverka 
Förskolor och skolor. 

• Kommunikation: Resor till/från arbetet i Göteborg och väg 155 nämndes. I samband 
med det öppettider på fritids då trafiken strular. 

• Marknadsföring: Kommunen är bra på att marknadsföra öarna som turistmål men 
inte som en fantastisk plats för familjer att flytta till. Öckerö kommun är en 
drömkommun att växa upp i, cykla till skolan mm. Tryggheten, miljön, skolor och 
äldrevård måste vi berätta om även för barnfamiljer som funderar på att flytta hit. 

• Fritidsaktiviteter: Många mycket bra föreningar att delta mm. Men det borde finnas 
fler föreningslokaler som Hälsölokalen där andra aktiviteter t.ex. dans kan anordnas. 

Detta bara några korta funderingar under mötet men vi uppmanar alla att komma med 
seriösa idéer hur vi kan öka antalet barn i kommunen och på Fotö. 
 
 
§4. Gemensam föreningslokal på Fotö  
  

● Fotö GIF sammankallar till ett möte i syfte att gå vidare och diskutera 
förutsättningar för projektet tillsammans med tre representanter vardera från Fotö 
GIF, hamnföreningen och örådet.   

  
§5. Nödvattenbrunnar på Fotö  
  

● Kommunen kommer att höra av sig till örådet för rekrytering av faddrar till 
nödvattenbrunnarna. Det finns nu redan en intresserad person att bli fadder. 

  
§6. Medlemsregister - utvecklingsmöjligheter  
  
Styrelsen jobbar vidare på utvecklingsmöjligheter med medlemsregistret.   
 
 
 



§7. FB-gruppen Fotö öråd - begränsningar för medlemskap och inlägg?  
  
Det krävs att man har adress på Fotö för att bli medlem i gruppen som är sluten. 
  
§8. Förslagslåda i Krögen  
  
Förslagslådan är uppsatt och vi har fått in ett anonymt förslag. 
  
 
§9. Rapport från kommittéerna  
  
Miljö:  

• Vi har fått in påpekande att det är skräpigt i Kilen, vi kontaktar den som påpekat detta 
då vi inte kan se vad som menas med skräpigt. 

  
Trafik:  

● Förslaget om en eventuell fartbegränsning på delar av Fotö till 20 km/h har fått 
positiv respons. Frågan handläggs nu av kommunen.  

● Gång o cykelväg från Fotö busshållplats till Söö - skjuts till nästa möte.  
● Förslag till hamnföreningen att ansluta sig till gemensam App för bokning av 

ställplatser i Kommunen vilket möjligen skulle minska trafiken när det är 
fullbelagt. 

  
Fritid och turism:  

● Kommunen har beslutat att ställa ut en soptunna i anslutning till Skärgårdsleden 
vid Krogevi. Överenskommet med Fotö GIF   

● Vivi är en kommunal badplats som kommunen sköter i samråd med markägarna. 
Samhällsföreningen har inget ansvar men har bidragit med medel till simboden. 

 
Fester och sammankomster  
  

● Årsmöte 2024 - Planeringen har påbörjats och det finns förslag på potentiella 
föreläsare eller föredrag i samband med mötet.  

  
§10. Information från öns föreningar:  
  
Hamnföreningen: Plankor ska så småningom bytas ut på bland annat mittbryggan i gamla 
hamnen.  
Hamnen håller på att ta fram en prislista på vad som gäller i hamnen. 
  
Fotö GIF: Gustavs Cup spelas 13-14 januari -24 i Hedenhallen  
  
Sion: Nu finns ytterligare en hjärtstartare på Fotö, den är placerad intill backen vid ingången 
till Sion.  
  
Skolan: Vakant  
 
 
 



  
§11. Övriga frågor  
  

• Miljökommittén fyller på sand i parkens sandlåda till våren och ett nät mot katter. 
 
§17. Mötet avslutas  
  
Ordförande tackade deltagarna för mötet.  
  
Nästa möte: Onsdag 23-12-19 kl 19.00 
 
Fotö 2023-11-20   
Sekreterare: Bosse Johansson   
  
Justeringsmän: Claes Hinder och Johan Sellgren 
 


